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Zápis z 2. jednání zastupitelstva obce Hrabová ze dne 24.11.2022 

 

Místo konání:  kancelář starostky obce 

Čas konání:  18:00 hodin 

Přítomni:  zastupitelé dle prezenční listiny (Ing. Pavel Hopjan – omluven) 

  hosté (Mgr. Jana Vondálová – ředitelka ZŠ a MŠ Hrabová, občané) 

Program zasedání zastupitelstva: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Schválení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

4. Kontrola usnesení z minulého zasedání 

5. Škola – problém s nárůstem cen energií 

6. Jmenování zástupce zřizovatele do školské rady 

7. Rozpočtové opatření č. 6 

8. Změny v Jednacím řádu 

9. Změna právního ukotvení komisí 

10. Změna územního plánu 

11. Schválení směny pozemků bez vyrovnání 

12. Pronájem hasičské zbrojnice – záměr 

13. ČEZ – zřízení věcného břemene 

14. Poskytnutí daru – Jednota 

15. Provozování ČOV – vyhlášení VŘ 

16. Veřejné osvětlení „Pod lihovarem“ 

17. ČOV – projekt FVE 

18. Schválení pracovně-právních vztahů hasičů 

19. Schválení DPČ p. Linharta 

20. Informace z provozu lihovaru 

21. Různé 

22. Schválení zvýšení stravenkového paušálu 

23. Diskuse 

 

1. Zahájení 

V 18:00 hodin starostka obce Mgr. Ilona Šimarová zahájila 2. jednání zastupitelstva obce 

Hrabová a přivítala přítomné zastupitele a hosty z řad veřejnosti. 

 

2. Schválení programu 

Starostka obce přednesla návrh doplněného programu jednání zastupitelstva obce a nechala 

o tomto programu hlasovat. 

 

PRO:  10 

PROTI:  0 

ZDRŽEL SE: 0 
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3. Schválení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starostka obce navrhla jako zapisovatele, jenž pořídí zápis z 2. zasedání zastupitelstva obce 

Mgr. Ing. Petra Moťku, LL.M. a nechala o tomto návrhu hlasovat 

  

PRO:  10 

PROTI:  0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

Starostka obce navrhla jako ověřovatele zápisu z 2. zasedání zastupitelstva obce pány                                        

Ing. Dalibora Hastíka a Ing. Tomáše Höchsmanna a nechala o tomto návrhu hlasovat 

 

PRO:  10 

PROTI:  0 

 

4. Kontrola usnesení z minulého zasedání 

Starostka obce přednesla plnění usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva odsouhlasené 

předsedou kontrolního výboru panem Marcelem Krmíčkem. 

 

ZASTUPITELSTVO VZALO NA VĚDOMÍ 

 

5. Škola – problém s nárůstem energií 

V posledním roce základní škole výrazným způsobem vzrostly náklady na energie a z tohoto 

důvodu starostka obce pozvala k diskusi nad tímto problémem ředitelku školy, aby obec a 

základní škola nalezly optimální způsob řešení, jak zamezit dalšímu nárůstu, nastolit úsporná 

opatření a najít možnosti, na kterých by bylo možné v rámci provozu školy ušetřit. Paní 

ředitelka vysvětlila jako zásadní důvod nárůstu nákladů na energie zvýšení jednotkové ceny při 

fixaci na jeden rok. Za období od ledna do září 2022 činí meziroční nárůst nákladů za energie 

(plyn, elektřina) 90.000,- Kč. Ing. Lucie Höchsmannová navrhla jako jedno z možných 

úsporných opatření výměnu trubic ve svítidlech v budově školy. Za účelem zjištění, jaké 

náklady by s sebou nesla výměna trubic, starostka obce zadá u dodavatele zpracování nabídky. 

Starostka dále požádala ředitelku školy o kvalifikovaný odhad spotřeby energií (elektřiny a 

plynu) do konce kalendářního roku, a to na základě skutečného stavu roku 2021. Paní ředitelka 

navrhla jako jednu z možností, jak sanovat zvýšené energetické náklady, čerpání prostředků 

z rezervního fondu, který však nepokryje celou částku těchto nákladů. Tyto prostředky však 

byly původně zamýšleny na potřebný nákup nové pračky a sušičky prádla pro provoz mateřské 

školy. Problematikou zvýšených nákladů na energie v provozu školy se bude zastupitelstvo dále 

zabývat na následujícím 3. zasedání 15. 12.2022. Paní ředitelka poskytne zastupitelům do 

5.12.2022 kvalifikovaný odhad energetických nákladů za poslední měsíce roku, tak aby se při 

srovnávání pracovalo s ucelenými obdobími. 

 

ZASTUPITELSTVO VZALO NA VĚDOMÍ 

 

6. Jmenování zástupce zřizovatele do školské rady 

S ohledem na nové složení zastupitelstva obce, starostka obce navrhla jako kandidátku na 

zástupkyni zřizovatele ve školské radě Základní a mateřské školy Hrabová p.o. Ing. Lucii 

Höchsmannovou.  Kandidátka je současně předsedkyní sociální a kulturní komise a dojde tak 

k užšímu propojení školy a kulturního života v obci. Starostka následně nechala o tomto návrhu 

hlasovat. 
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PRO:   9                                                                                                                                                                                              

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  1 ( Ing. Lucie Höchsmannová) 

7. Rozpočtové opatření č. 6 

Starostka obce předala slovo předsedovi finančního výboru Ing. Daliboru Hastíkovi, který 

referoval o jednotlivých změnách v obecním rozpočtu a jejich důvodu. Předložený návrh 

rozpočtového opatření č. 6 dosahuje těchto základních parametrů: 

 

Změna příjmů celkem:   + 3.650.650,- Kč 

Změna výdajů celkem:     + 2.239.320,- Kč 

Změna financování celkem:   -  1.411.330,- Kč 

 

Finanční výbor návrh rozpočtového opatření č. 6. doporučil ke schválení.  Starostka nechala 

hlasovat o návrhu rozpočtového opatření. 

 

PRO:   10                                                                                                                                                                                              

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

8. Změny v Jednacím řádu 

Starostka obce poukázala na zjištění některých vzájemně protichůdných ustanovení 

v Jednacím řádu schváleném na ustavujícím zasedání obecního zastupitelstva a nových 

skutečností s ohledem na výklad práv a povinností obecního zastupitele Ministerstvem vnitra 

ČR.  

S přihlédnutím k faktu, že všichni zastupitelé složili „slib zastupitele“ a tímto se zavázali 

k dodržování a respektu zákonů České republiky a po konzultaci s vedoucím odboru vnitřních 

věcí MÚ Zábřeh Bc. Danielem Grycem a starosty okolních obcí prohlásila, že i přes to, že 

v zákoně o obcích je deklarováno, že zápis z jednání obecního zastupitelstva je uložen 

k nahlédnutí na obecním úřadě, bude zápis také zasílat všem zastupitelům elektronickou 

cestou.  

Ve verzi jednacího řádu minulého zastupitelstva bylo v čl. 5, bodu 4 bylo uvedeno, že o tom, 

zda existuje důvod pro vyloučení z projednávání a rozhodování zastupitele ve věci, která se 

bezprostředně týká jej nebo osoby blízké, případně fyzické nebo právnické osoby, kterou 

zastupuje a potenciálně hrozí střet zájmu, rozhoduje zastupitelstvo obce hlasováním. Při 

ustavujícím zasedání zastupitelstva obce konaném 21.10.2022 zastupitelstvo dále jednací řád 

doplnilo, že pokud se na některého člena zastupitelstva vztahuje bod č. 4, čl. 5 jednacího řádu 

o střetu zájmů, bude v zápise uveden důvod vyloučení zastupitele z projednávání tohoto bodu 

a že jmenovitě uvedený zastupitel v této věci nehlasoval. 

Místostarosta poukázal na existenci stanoviska Ministerstva vnitra k výkladu novelizovaných 

ustanovení zákona o obcích, podle kterého existence střetu zájmů zastupitele neznamená, že 

se člen orgánu nesmí jednání dále účastnit a v dané věci hlasovat, resp. člen zastupitelstva, 

který je ve střetu zájmů má právo účastnit se jednání a hlasovat, a závisí pouze na jeho úvaze 

a morálním postoji, zda se projednávání či hlasování zúčastní. Pokud by zastupitel byl zbaven 

možnosti účastnit se jednání a hlasovat, mělo by to negativní dopad na usnášeníschopnost 

zastupitelstva a neslo by to s sebou také možnost vyloučení nadpoloviční většiny či úplně všech 

zastupitelů obce. Ze stanoviska ministerstva tak vyplývá, že pokud by se zastupitelstvem 
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schválené ustanovení bodu č. 4, čl. 5 a čl. 11 ponechalo v Jednacím řádu zastupitelstva, nebylo 

by to v souladu s platnou legislativou a doporučením ministerstva. 

Starostka obce následně vyzvala přítomné zastupitele ke vznesení názoru na tuto záležitost a 

konstatovala, že je nutné uvést Jednací řád do souladu s platnou legislativou, aby obec 

v budoucnu nenarážela na neřešitelné situace. 

Zastupitelé se shodli na změnách Jednacího řádu takto: 

Bod 3, čl. 11: 

„Zápis se vyhotovuje do 10 dnů po skončení zasedání, je uložen k nahlédnutí na obecním úřadě 

a bude zaslán zastupitelům obce elektronickou poštou“. 

18:55 hodin – na jednání zastupitelstva obce se dostavil Ing. Pavel Hopjan 

Bod 5, čl. 7: 

„Zápis, proti němuž nebyly námitky podány se pokládá za schválený. Pokud byly námitky 

uplatněny, rozhodne o nich po vyjádření ověřovatelů zápisu zastupitelstvo obce hlasováním. 

Schválený zápis bude do 10 dnů zveřejněn na internetových stránkách obce.“ 

Bod 4, čl. 5: 

V ustanovení článku se ruší věta: „O tom, zda existuje důvod pro vyloučení z projednávání a 

rozhodování o této záležitosti rozhoduje zastupitelstvo obce“. 

Bod 1, čl. 11: 

V ustanovení článku se ruší věta: „pokud se na některého člena zastupitelstva vztahuje bod                 

č. 4, čl. 5 navrženého jednacího řádu o střetu zájmů, bude v zápise uveden důvod vyloučení 

zastupitele z projednávání tohoto bodu a že jmenovitě uvedený zastupitel v této věci 

nehlasoval“. 

Starostka následně nechala o prodiskutovaných změnách hlasovat. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

9. Změna právního ukotvení komisí 

Starostka obce informovala, že v rámci dílčího přezkoumání hospodaření obce Hrabová za rok 

2022, které proběhlo 24.10.2022 kontroloři krajského úřadu poukázali na změnu v metodice a 

nahlížení na aplikování zákona o obcích a v této souvislosti na formální nesoulad ve jmenování 

komisí. Následně předala slovo místostarostovi, aby objasnil podstatu problému a způsob 

uvedení do souladu s legislativou. 

Místostarosta konstatoval, že zákon o obcích definuje jako poradní orgány zastupitelstva 

pouze finanční a kontrolní výbor a nikoli komise. Pokud by zvolené komise – sociální a kulturní, 

investiční, měly být nadále poradním orgánem zastupitelstva, měly by být přejmenovány na 

„výbor“. Komise zákon o obcích definuje jako poradní orgány obecní rady, v obcích, kde se rada 

nevolí, vykonává její pravomoc starosta obce. Komise se zřizuje rozhodnutím starosty 

v samostatné působnosti z titulu výkonu pravomoci rady. Předseda a jednotliví členové jsou 

do funkce jmenování rozhodnutím starosty, zastupitelstvo ve věci nerozhoduje. Podle toho, 

komu je daný poradní orgán odpovědný se řídí i délka funkčního období. Finanční a kontrolní 
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výbor zastupitelstva mají funkční období shodné s funkčním obdobím zastupitelstva, tzn. od 

ustavujícího zasedání zastupitelstva po termín následujících komunálních voleb. Funkční 

období komisí, jakožto poradního orgánu starosty obce je funkční obdobím starosty, tj. od 

ustavujícího zasedání zastupitelstva do okamžiku zvolení starosty vzešlého z následujícího 

komunálních voleb. 

S ohledem na výše uvedené a na snahu předejití případným nesrovnalostem a problémům 

s právním ukotvením komisí v budoucnu navrhl zrušit usnesení zastupitelstva z ustavujícího 

zasedání – Z 1/16 „Zřízení kulturní a sociální komise“ a Z 1/17 „Zřízení investiční komise“ a                     

převést odpovědnost komisí ze zastupitelstva na starostku. K převedení dojde následným 

jmenováním obou komisí starostkou ve shodném personálním obsazení, v jakém byly původně 

schváleny zastupitelstvem, taktéž statuty obou komisí definující jejich náplně činnosti, složení 

a jednání budou přejaty. Jediná změna ve statutech komisí bude subjekt, kterému budou 

komise odpovědné. 

Starostka vyzvala zastupitele ke vznesení názoru a připomínek a následně dala hlasovat o 

zrušení ustanovení zastupitelstva obce z ustavujícího zasedání Z 1/16 a Z 1/17. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

10. Změna územního plánu 

Starostka obce zaslala zastupitelům potřebné materiály týkající se změny územního plánu obce 

a vyzvala je k diskusi o této záležitosti. Předložený návrh změny územního plánu reflektuje 

požadavky obce na její další rozvojové možnosti a také požadavky soukromých subjektů. Návrh 

změny územního plánu byl veřejnosti představen na veřejném projednání, kterého se zúčastnil 

zpracovatel Ing. Arch. Vladimír Dujka, zástupci odboru rozvoje a územního plánování 

Městkého úřadu Zábřeh a veřejnost. 

Ing. Tomáš Höchsmann se dotázal, zda obec současně uplatňuje nějaký jiný regulativ, než je 

navržen v předložené Změně územního plánu č. 1. Ing. Jiří Linhart odpověděl, že jako 

směrodatný dokument bude územní plán a obec žádné jiné další regulativy uplatňovat nebude. 

Po diskusi starostka přednesla návrh usnesení a to, že: Zastupitelstvo obce ověřilo, že Změna 

č. 1 Územního plánu Hrabová není v rozporu s Politikou územního rozvoje České republiky, ve 

znění Aktualizace č. 4, účinnou ode dne 1.9.2021, se Zásadami územního rozvoje Olomouckého 

kraje ve znění aktualizace č. 5, s nabytím účinnosti dne 22.10.2022, se stanovisky dotčených 

orgánu a se stanoviskem Krajského úřadu Olomouckého kraje vydaným dne 20.7.2022 pod č.j. 

KUOK 77542/2022. Zastupitelstvo dále schválilo vydání veřejné vyhlášky – Změnu č. 1. 

Územního plánu Hrabová jako opatření obecné povahy č. 1/2022.   

PRO:   8                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  3 (Ing. Lucie Höchsmannová, Tomáš Žižka, Ing. Tomáš Höchsmann) 

11. Schválení směny pozemku bez vyrovnání 

Starostka informovala, že pozemek p. č. 1144 ve vlastnictví obce Hrabová je využíván osobami 

užívajícími stavbu na pozemku st. 192 ve vlastnictví pana A. D. Na základě jeho žádosti o 

uvedení evidenčního a faktického stavu do souladu a v souvislosti se snahou obce o vytvoření 

„točny“ pro osobní automobily budou na základě souhlasu stavebního a vyvlastňovacího úřadu 

MÚ Zábřeh z pozemku p. č. 1144 odděleny nové pozemky – p. č. 1144/1 a p. č. 1144/2 a 

z pozemku p. č. 774/1 ve vlastnictví pana A. D., pana J. D., paní A. D. a paní A. V. následně bude 

oddělen nový pozemek o výměře odpovídající výměře pozemků p. č. 1144/1 a 1144/2 a tyto 
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následně vzájemně směněny bez vyrovnání. Starostka informovala, že tento záměr pana D. byl 

již projednán předchozím zastupitelstvem, vyzvala zastupitele k diskusi nad tímto návrhem a 

následně dala o návrhu hlasovat. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

12. Pronájem hasičské zbrojnice – záměr 

V návaznosti na výsledky kontroly dílčího přezkoumání hospodaření obce krajským úřadem 

starostka informovala o nutnosti dodatečného schválení záměru smlouvy o výpůjčce budovy 

hasičárny mezi Obcí Hrabová a SDH Hrabová z.s. a o předloženém záměru dala hlasovat. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

13. ČEZ – zřízení věcného břemene 

V zastoupení společnosti ČEZ Distribuce, a.s. se na Obec Hrabová obrátila společnost 

Profiprojekt s.r.o. s žádostí o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

(služebnosti) a dohody o umístění stavby. 

Starostka informovala, že důvodem žádosti je rozšiřování distribuční soustavy, jehož 

prostředkem má být stavba technické infrastruktury – podzemního vedení NN 0,4 kV, která by 

se měla z části nacházet na parcele ve vlastnictví obce (p.č. 1173/34 a 1173/30). 

Návrh smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby 

zastupitelé obdrželi, starostka vyzvala, zda jsou k této záležitosti nějaké dotazy nebo 

připomínky a dala o návrhu této smlouvy hlasovat. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

14. Žádost o poskytnutí daru – JEDNOTA 

Spotřební družstvo Jednota zaslalo obci Hrabová žádost o poskytnutí daru za rok 2022 ve výši 

12.000,- Kč na provoz prodejny smíšeného zboží, kterou v Hrabové provozuje. Starostka 

poukázala na fakt, že se jedná o jedinou možnost, díky které si mohou především starší občané  

nakoupit a v přeneseném významu se jedná o veřejnou službu.  

Ing. Dalibor Hastík konstatoval, že souhlasí s poskytnutím daru, avšak v nižší částce. Ing. Jiří 

Linhart vysvětlil, že důvodem požadované částky je ten, že aby mohla JEDNOTA požádat o 

provozní dotaci Olomoucký kraj, musí získat příspěvek od obcí v nichž provozuje prodejnu 

minimálně ve výši 12.000,- Kč. Po diskusi k tomuto bodu dala starostka hlasovat o návrhu 

poskytnutí daru s. d. JEDNOTA v částce 12.000,- Kč za rok 2022. 

PRO:   10                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  1 (Ing. Dalibor Hastík) 

15. Provozování ČOV – vyhlášení VŘ 

Starostka informovala zastupitelstvo, že k 31.12.2022 odstoupil od mandátní smlouvy 

současný provozovatel ČOV (odpovědný zástupce vlastníka kanalizačního řádu a ČOV) pan M. 



Zápis z 2. jednání zastupitelstva obce Hrabová dne 24.11.2022 
 

7 
 

S. a o nutnosti vyhlásit výběrové řízení na nového provozovatele ve stejném rozsahu 

poskytovaných služeb.  

Starostka navrhla, že vyhlásí výběrové řízení na provozovatele ČOV s možným termínem 

přihlášení uchazečů do 13.12.2022 tak, aby nový provozovatel mohl být projednán a schválen 

na následujícím jednání zastupitelstva a o tomto návrhu nechala hlasovat. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

16. Veřejné osvětlení „Pod lihovarem“ 

Starostka informovala zastupitele, že ji kontaktují stavebníci ze zástavbového území Pod 

lihovarem s dotazy na výstavbu veřejného osvětlení, a to především s ohledem jak na 

bezpečnost, tak jako na možnou prevenci před krádežemi. Obrátila se na pana Marcela 

Krmíčka, který projektovou dokumentaci na veřejné osvětlení zpracovává a ten ji informoval, 

že příprava projektu je v závěrečné fázi a projekt bude v nejbližší době předložen ke schválení 

na stavebním a vyvlastňovacím úřadu MÚ Zábřeh. Pan Krmíček poskytne starostce informaci 

o dokončení a podání projektu na stavební úřad do 7.12.2022. 

 

ZASTUPITELSTVO VZALO NA VĚDOMÍ 

 

17. ČOV – projekt FVE 

Starostka předala slovo předsedovi investiční komise Ing. Tomáši Höchsmannovi, který 

přítomné informoval o aktuálně vyhlášené dotační výzvě na realizaci FVE na ČOV. Referoval o 

konkrétních podmínkách, předpokládaných nákladech realizace, nákladech na zpracování 

projektu a zpracování žádosti o dotaci. Dotační titul SFŽP je určen pro veřejnoprávní subjekty 

a může dosáhnout až 80% uznatelných nákladů. Starostka pověřila pana Höchsmanna o 

prověření možností a podmínek následného připojení FVE do sítě ČEZ. Zastupitelé se shodli na 

tom, aby obec zadala zpracování projektu tak, aby byl připraven pro následující dotační výzvy. 

Pan Höchsmann dále informoval o dalších návrzích investiční komise na rekonstrukci a opravy 

obecního majetku a využití možnosti financování dotačními prostředky. 

 

ZASTUPITELSTVO VZALO NA VĚDOMÍ 

 

18. Schválení pracovně-právních vztahů hasičů 

Starostka sdělila zastupitelům, že je nutné na následující rok 2023 uzavřít pracovně-

právní vztah se zastupiteli, kteří jsou v ZJPO. Jejich smyslem je finanční ohodnocení 

práce v jednotce. Uzavření pracovně-právních vztahů se týká zastupitelů Martina 

Kondlera a Ing. Dalibora Hastíka. Starostka nechala o návrhu dohod s těmito zastupiteli 

hlasovat. 

PRO:   11                                                                                                                                                                                            

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

 

20:07 hodin – Ing. Jiří Linhart opustil jednací místnost. 
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19. Schválení DPČ p. Linharta 

Starostka informovala zastupitele, že ke konci roku 2022 končí Ing. Linhartovi dohoda                                  

o provedení práce na řízení provozu pěstitelské pálenice. S ohledem na fakt, že sezóna pálení 

destilátu 2022/2023 končí k 30.6.2023 navrhla uzavření dohody o pracovní činnosti s panem 

Linhartem tak, aby sezóna byla kontinuálně dokončena pod vedením stejné odpovědné osoby. 

Dále zastupitelům zdůvodnila, proč nyní má být uzavřena dohoda o pracovní činnosti namísto 

původní formy pracovně-právního vztahu – dohody o provedení práce. Ing. Dalibor Hastík 

navrhl doplnit předložený návrh dohody o pracovní činnosti o povinnost Ing. Linharta 

informovat zastupitele každé tři měsíce (tj. k 31.3.2023, 30.6.2023) o hospodaření provozu 

pálenice. Ing. Pavel Hopjan připomenul úkol, který byl panu Linhartovi přidělen bývalým 

zastupitelstvem, a to že do doby ukončení pracovně-právního vztahu s obcí, v návaznosti na 

jeho konec ve funkci starosty, vyškolí a předá své kompetence vyškolenému pracovníkovi obce. 

Starostka dala hlasovat o předloženém návrhu dohody o pracovní činnosti doplněném o 

povinnost Ing. Linharta informovat zastupitele ve stanovených termínech o hospodaření 

pálenice. 

PRO:   9                                                                                                                                                                                           

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  1 (Ing. Pavel Hopjan) 

Starostka v návaznosti na úkol stanovený minulým zastupitelstvem obce přijala úkol zajistit do 

30. 6. 2023 vyškolení stávajících pracovníků obce tak, aby byla od stanoveného termínu 

zajištěna kontinuita v řízení pěstitelské pálenice již jen v rámci pracovníků obce.   

20:19 hodin – Ing. Linhart se dostavil do jednací místnosti. 

 

20. Informace z provozu lihovaru 

Starostka předala slovo Ing. Jiřímu Linhartovi, který referoval o stavu sezóny pálení, 

realizovaných opravách technologie a nutných opravách v blízké budoucnosti. Současně 

komentoval vývoj nákladů vynaložených na výrobu destilátu a s ohledem na růst ceny vstupů 

navrhl zvýšit cenu destilátu na 192 Kč za litr destilátu. Starostka dala o navržené ceně destilátu 

hlasovat. 

 

PRO:   10                                                                                                                                                                                           

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  1 (Ing. Lucie Höchsmannová) 

21. Různé 

Starostka informovala zastupitele o obdržené nabídce od společnosti MKRozhlas „rozhlas po 

drátě“, který by umožňoval propojení hlášení obecního rozhlasu s mobilem a internetem. 

Dále informovala o projektu „Obec přátelská rodině“, který by byl pro obec přínosným jako 

vnější pohled / pohled jiných subjektů. Projekt se soustředí primárně na oblast kultury, je 

zdarma, je řízen školeným specialistou, který obec provede celou certifikací. 

 

ZASTUPITELSTVO VZALO NA VĚDOMÍ 

 

22. Schválení zvýšení „stravenkového“ paušálu 

Předseda finančního výboru Ing. Dalibor Hastík navrhl s ohledem na růst cen zvýšit stávající 

částku paušálu na obědy poskytovaný všem zaměstnancům obce na 80,- Kč, a to od 1.12.2022. 
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Starostka dala o předneseném návrhu hlasovat.  

PRO:   11                                                                                                                                                                                          

PROTI:  0                                                                                                                                                                                                       

ZDRŽEL SE:  0 

23. Diskuse 

Starostka otevřela volnou diskusi pro zastupitele i přítomné hosty. 

Pan Jiří Žák požádal o sestavení harmonogramu jednání zastupitelstva na rok 2023.  

Pan K. P. informoval o problému s e-mailovou adresou obce, veškerá korespondence odeslaná 

na e-mail obce se mu vrací, jako nedoručitelná. Starostka zjistí příčinu problému. 

Pan T. N. vznesl svůj názor, že se vzhledem k rozhodnutím, které zastupitelstvo učinilo se 

nechová jako správný hospodář. Jednota je podnikatelský subjekt, který realizuje svůj 

podnikatelský záměr a obec jí poskytnutím daru zvyšuje zisk, stravenkový paušál jsou dle jeho 

názoru zbytečný náklad. 

Ve 20:48 hodin starostka obce poděkovala přítomným za účast a 2. jednání obecního 

zastupitelstva ukončila. 

 

 

Zapsal:   ___________________________________________                                                                             

Mgr. Ing. Petr Moťka, LL.M. 

 

 

Ověřil:   ___________________________________________                                                                             

Ing. Dalibor Hastík 

 

 

  ___________________________________________                                                                             

Ing. Tomáš Höchsmann 

 

 

 

 

 

 


